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BAHRAIN MARINA RESIDENCEBAHRAIN MARINA RESIDENCE



A Waterfront Sanctuary of Luxury

Bahrain Marina immerses you in balance and beauty, fostering a deep connection with your space and the sea. Offering the finest 
amenities and Five-Star service,  Bahrain Marina is the epitome of sophistication and glamour. Luxury residences, gleaming white 

yachts, sun-kissed beaches and a lavish marina are part of  everyday life in this vibrant waterfront development. 

ملاذ فاخر على الواجهة البحرية

 بحريــن مارينــا يغمــرك بالشــعور بعالــم مــن التــوازن والجمــال، ويعــزز مــن التواصــل العميــق بيــن مســاحتك الخاصــة والبحــر. 
كمــا يُُعــد بحريــن مارينــا - الــذي يوفــر أرقــى وســائل الراحــة وخدمــة الخمــس نجــوم - مثــالًاً للرقــي والفخامــة، حيــث يضــم مســاكناًً 
فاخــرة ويخــوت بيضــاء براقــة وشــواطئ مشمســة ومرســى فخــم، وجميعهــا ترســم لــك ملامــح حياتــك اليوميــة فــي هــذا المشــروع 

النابــض بالحيــاة علــى الواجهــة البحريــة الخلابــة.

Life By The Water
الحياة في رحاب الخليج



HERO

A World within a World  
at the Center of Manama

 عالم لا متناهي 
في وسط المنامة



Bahrain Marina is strategically located next to several prominent landmarks in Bahrain. Situated 
next to the Juffair district, it offers convenient access to the Bahrain National Museum, allowing 
visitors to immerse themselves in the rich cultural heritage of the country. The marina also offers 
easy connectivity to the Bahrain International Airport, ensuring convenient travel options for 
those arriving or departing from the island. Furthermore, being close to the Saudi Causeway, it 
provides a seamless connection to Saudi Arabia, enhancing regional accessibility.

Perfectly Connected
موقع استراتيجي مثالي

يحظــى مشــروع بحريـــن مارينـــا بموقـــع اســـتراتيجي إلــى جـــوار العديـــد مـــن المعالـــم البـــارزة فـــي 
البحريـــن، حيـــث يقــــع بالقــــرب مــــن منطقــة الجفيــــر، ويمتــاز بســــهولة الوصــــول إلــى متحــف 
البحريــــن الوطنــــي، ما يســــمح للــــزوار بالانغماس فــــي أجواء من التــــراث الثقافــــي الغنــــي الــــذي 
تتمتــــع بــــه المملكــــة. كمــــا يوفـــر المخطـــط ســـهولة الوصـــول إلـــى مطـــار البحريـــن الدولـــي، ما 
يضمـــن خيـــارات ســـفر مريحـــةًً للقادميـــن أو المغادريـــن مـــن الجزيـــرة. وعلاوةًً علـــى ذلـــك، ونظـــرا 
لقربـــه مـــن جســـر الملك فهد، فإنـــه يوفـــر اتصالًاً سريعاًً وسلساًً بالمملكـــة العربيـــة الســـعودية، 

مــا يعـــزز مــن إمكانيــة الترابـــط الإقليمــي.

Walking Distance
The Avenues Mall & park, 
Manama Souq, Moda Mall, 
Bahrain World Trade Center 
and Bahrain Financial Harbour

5 Minutes Drive
City Center Mall, Seef Mall, 
Bahrain Bay and Four Seasons 
Hotel

15 Minutes Drive
Bahrain International Airport, 
King Fahd Causeway, Block 
338, and Reef Island

سيراًً على الأقدام
 مجمع وحديقة الأفنيوز، 
 سوق المنامة، مودا مول، 

 مركز البحرين التجاري العالمي 
ومرفأ البحرين المالي

5 دقائق بالسيارة
مجمع السيتي سنتر، مجمع السيف، 

خليج البحرين وفندق الفور سيزونز

15 دقيقة بالسيارة
مطار البحرين الدولي، 

جسر الملك فهد، مجمع 338، 
وجزيرة ريف
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The masterplan of Bahrain Marina comprises several key components that aim to create a vibrant and luxurious waterfront 
destination. The first component is a mini mall, offering a diverse range of retail outlets, boutiques, and entertainment options. Next is 
the international gourmet experience, featuring a variety of world-class restaurants and cafes, offering visitors a culinary journey like 
no other. The marina club provides a hub for yachting enthusiasts, offering state-of-the-art facilities and services. The centerpiece of 
the masterplan is a luxurious Five-Star hotel that promises unparalleled comfort and top-notch amenities. Additionally, the private 
beach and resort offer a tranquil escape, allowing guests to relax and unwind in a breathtaking setting. Lastly, exclusive residences 
provide an opportunity for individuals to live in opulent waterfront homes, enjoying unparalleled views and a lavish lifestyle.

Freehold Residential Building
92 metre tower - B+G+2P+20
274 Apartments
Studio, 1 -Bed, 2-Bed, 3-Bed Room
Penthouses and Duplexes

Underground Basement Parking
1,769 parking spaces

Marina Club
3,200 sqm

Retail
93 waterfront/outdoor units
12,000 sqm

Mall
35 units
6,200 sqm

Boardwalk
320 metres

Five-Star Hotel
180 room keys
95 suite keys
21 villa keys
8 beach cabana keys
1,100 sqm ballroom

Beach Resort
110 hotel room keys
50 branded residence units

Designed to Capture the 
Breathtaking Views of the Sea

مبنى سكني للتملك الحر
برج بارتفاع 92 متراًً

قبو + طابق ارضي + طابقين من المواقف
+ 20  طابقاًً سكنياًً + 274 شقة

بنت هاوس ودوبلكس

مواقف سيارات تحت الأرض
1769 موقفاًً

نادٍٍ بحري
3200 متر مربع

محلات تجارية
93 متجراًً يطل على البحر/خارجية

12,000 متر مربع

مجمع تجاري
35 محلًاً

٦٢٠٠ متر مربع

ممشى
320 متراًً

فندق 5 نجوم
180 غرفة فندقية

95 جناحاًً
21 فيلا

8 شاليهات ساحلية
قاعة بمساحة 1,100 متر مربع 

منتجع ساحلي
110 غرف فندقية

50 وحدة سكنية مرموقة

تصميم يدعوك للاستمتاع بالمناظر الخلابة للبحر

يتألـف المخطـط الرئيسـي لـ “بحرين مارينـا” مـن عـدة عناصـر رئيسـية تهـدف إلـى خلـق وجهـة بحريـة فاخـرة ونابضـة بالحيـاة. المكـون 
الأولي يتمثل في مركـــز تجـــاري مصغـــر يقـــدم مجموعـــة متنوعـــة مـــن منافـــذ البيـــع بالتجزئة والمحلات التجاريـــة وخيـــارات الترفيـــه، 
ويليـــه تجربـــة تـــذوق عالميـــة تضـم مجموعـة متنوعـة مـن المطاعـــم والمقاهـي ذات المسـتوى العالمـي، مـا يوفـر للـزوار تجربـة طهـي 
لا مثيـــل لها. ويوفـــر نـــادي المارينـــا مركـــزاًً لعشـــاق اليخـــوت، حيـث يوفر مرافقاًً وخدمـــات خاصـة. ويتكون المحـــور الرئيسـي للمشـروع 
مـــن فنـــدق فاخر فئة الـ 5 نجــــوم يستهدف توفير وســــائل راحــــة لا مثيــــل لهــا ومرافــق مــن الطــــراز الأول. وبالإضافة إلــى ذلــك، يوفــر 
الشــــاطئ  والمنتجـــع مـلاذاًً هادئـــاًً، مـــا يســـمح للضيـــوف بالاسترخاء والراحـــة فـــي أجـــواء خلابة. وأخيراًً، توفر المساكن الحصرية فرصة 

للأفراد للعيـــش فـــي منـــازل فخمـــة علـــى الواجهـة البحريـة، والاستمتاع بمناظـر لا مثيـل لهـــا والعيـش بأسلوب حيـاة فخـم.







Bahrain Marina 
Residence

بحرين مارينا رزيدنس

يتكـون العنصـر السـكني للمشـروع مـن 274 وحـدة للتملـك الحـر فائقـة الفخامـة مبنيـة علـى 
ارتفـــاع 23 طابقـــاًً علـــى موقـــع بمســاحة 7,105 أمتــار مربعــة. وســيضم المبنـــى مجموعــة مــن 
أحـــدث المرافـــق علـــى ثلاثــــة طوابــق تشــمل برك ســباحة داخليــــة وخارجيــة يمكــن التحكــم 
في درجــــة حرارتهــــا، وصالــــة ألعــاب رياضيــة، وملعــب اســــكواش، ومســرح، وغرفــة للألعــاب، 
ــام  ــقق بنظــ ــر الشــ ــا. تتوفــ ــى المارينــ ــل علــ ــا تطــ ــد، وجميعه ــة والمزيــ ــة اجتماعيــ وحديقــ
الاســتوديو وشــقق بغرفــة نــوم واحــدة وغرفتيــن وثــلاث غــرف نــوم، بالإضافــة إلــى خيــارات 

البنتهــــاوس والدوبلكــس.

The residential element of the project consists of 274 ultra-luxury freehold units built over 
23 floors on a site of 7,105 square metres. The building will offer state-of-the-art facilities 
over three floors that include temperature-controlled indoor and outdoor pools, gym,  
a squash court, theatre, games room, a social garden and more, all overlooking the Marina. 
Apartments are offered in studio, one, two, and three-bedroom configurations, as well as 
penthouse and duplex options.





The Residences of Bahrain Marina boasts of a luxurious reception area that exudes elegance and 
sophistication. The reception space is bright and airy. The lobby features co-working desks with fixed 
desktops, providing residents with a functional workspace. The use of high-quality materials and finishes 
enhances the overall atmosphere of the reception area, creating a memorable first impression for any guest. 
The attention to detail and the exquisite design of the reception area are a testament to the architectural 
excellence of Bahrain Marina Residences.

Bahrain M
arina Residence

Ground floor and Reception
الطابق الأرضي ومنطقة الاستقبال

ســيضم بحريـــن مارينـــا رزيدنـــس منطقـــة اســـتقبال فاخـــرة تنضـــح بالأناقــة والرقـــي مــع قاعــة للاســـتقبال 
تتمتـــع بإضـــاءة وشـــراحة عاليـــة المســـتوى ويتميـــز اللوبـــي بمكاتـب عمـــل مشـتركة مـع أجهـــزة كمبيوتـر 
ــر للمقيميـــن مســـاحة عمـــل وظيفيـــة. كمــا يعــزز اســـتخدام مـــواد وتشـــطيبات  ــا يوفـ مكتبيـــة ثابتـــة، مـ
عاليـــة الجـــودة بشـــكل عـــام مــن أجــواء منطقـــة الاســـتقبال، مـــا يخلـــق انطباعـــاًً أوليـــاًً لا يُُنســـى لأي ضيـــف. 
إن الاهتمـــام بكل التفاصيـــل والتصميـــم الرائـــع لمنطقـــة الاســـتقبال هـــو شـــهادة علـــى التميـــز المعمـاري 

لـ “بحريـــن مارينـــا رزيدنـــس”.



Amenities at the Bahrain Marina, such as the swimming pool, the wet deck, and the landscaped gardens, are created to 
enhance the connection to the beauty and richness of nature on the shores of the Arabian Sea. With amenities such as the 
gym, where transparent walls mean you feel as if you’re running straight into the embrace of the sea, our amenities give 
you that extra boost of energy, elation and inspiration. The yoga and pilates room is where you can come to restore your 
zen mode, while the indoor/squash court is the perfect place to get that positive energy flowing and spend time having fun 
with friends. The boardwalk and promenade are splendid either for an empowering run or a leisurely, relaxing stroll. For the 
young ones we have  created lovely, imaginative spaces, such as the kid’s or children’s play area and pool, where they are free 
and safe to have fun.

A Wide Array of Amenities
تشكيلة واسعة من وسائل الراحة

تــــم تصميم وســــائل الراحــــة فــــي بحريــــن مارينــــا، مثــــل بركة الســــباحة، والحدائــــق ذات المناظــــر الطبيعيــــة، بهدف تعزيــــز 
الاتصــــال بجمـــال وثـــراء الطبيعـــة علـــى شـــواطئ الخليـج العربـــي. فـي بحريـن مارينـــا رزيدنـس، لـن تكـون بحاجـــة إلـى التحفيـز 
أو انتظـــار الفرصــــة كــــي تحافــــظ علــى نمــط حيــــاة ديناميكــي. إن وســائل الراحــة لدينــا تمنحــك دفعــة إضافيــة مــن الطاقــة 
والســــعادة والإلهام، مثـــل صالـــة الألعاب الرياضيـــة المحاطـــة بالجـــدران الشـفافة لتشـعرك كمـا لـو كنـــت تركـض مباشـرة إلـى 
أحضـــان البحــــر. غرفــــة اليوغــــا والبيلاتس هما المـــكان المثالـــي لتحصـــل علـــى تلـــك الطاقـــة الإيجابية وقضـــاء وقـــت ممتـــع 
ــع الأصدقــاء. ويُُعــد الممشــى والممــر المــطلان علــى البحــر مكانــاًً مثاليــاًً إمــا لممارســة رياضــة الجــري أو التنــزه علــى مهــل  مـ
ــة ومبتكــرة، مثــل منطقــة لعــب الأطفــال وبركــة  ــا بتصميــم مســاحات جميل والاســترخاء. أمــا بالنســبة للصغــار، فقــد قمن

الســباحة، كــي يشــعروا بالحريــة والأمــان ويســتمتعوا باللعــب والاســترخاء.



Amenities podium

Bahrain M
arina Residence

منصة وسائل الراحة





Bahrain M
arina Residence

From a Fully Equipped  
Gym to a Private Cinema

من صالة الألعاب الرياضية المجهزة بالكامل إلى السينما الخاصة

Bahrain Marina offers a range of indoor amenities to cater to various needs and preferences. It includes a fully equipped 
mixed gym that provides state-of-the-art fitness equipment for both men and women. Additionally, there is an exclusive 
ladies gym for women seeking a more private workout experience. For relaxation and rejuvenation, the marina features a 
wellness room and spa facilities. Changing rooms are available for convenience and comfort. Fitness enthusiasts can also 
enjoy a dedicated yoga section for practicing mindfulness and flexibility. To add a touch of luxury, there is a private cinema 
where residents and visitors can indulge in an immersive movie experience.

يوفــر مشــروع بحريــــن مارينــــا مجموعــــة مــــن المرافــــق الداخليــــة التــي تلبــي مختلــــف الاحتياجــات والتفضــيلات، ويضــــم 
صالــــة رياضيــــة مختلطـــة ومجهـــزة بالكامـــل توفـــر أحـدث معـدات اللياقـة البدنيـــة لـكل مـن الرجـال والنســـاء. وبالإضافة إلـى 
ذلـــك، هنـــالك صالـــة رياضية حصرية للسيدات اللاتي يبحثــــن عــــن أداء تمارينهن في أجواء أكثــــر خصوصيــــة. ولمــــن يفضــل 
الاسترخاء، يضــــم المرســـى غرفـــة للتعافي ومرافـــق الاســـبا، كما تتوفـــر غـــرف تغييـــر الملابس لتوفير الراحة والرفاهية. كما 
يمكــن لعشــاق اللياقــة البدنيــة أيضــاًً الاســتمتاع بقســم اليوغــا المخصــص لممارســة اليقظــة الذهنيــة والمرونــة. ولإضفــاء 

لمســة مــن الفخامــة، توجــد ســينما خاصــة حيــث يمكــن للمقيميــن والــزوار الاســتمتاع بتجربــة ســينمائية غامــرة.



The indoor and outdoor pools provide the perfect setting for relaxation and recreation, allowing residents to enjoy a 
refreshing swim or soak up the sun in a beautiful outdoor setting. Whether you prefer to swim laps or simply unwind by 
the water, the indoor and outdoor pools at Bahrain Marina Residences offer a serene and inviting environment. With their 
state-of-the-art design and pristine waters, these pools are the ideal spot to create lasting memories and enjoy a leisurely 
aquatic experience.

 A Pool for Every Preference
مسابح تلائم كل الأذواق

ــاًً للاســترخاء والاســتجمام، مــا يتيــح للقاطنيــن الاســتمتاع بالســباحة  ــاًً مثالي ــرك الســباحة الداخليــة والخارجيــة مكان توفــر ب
المنعشــة أو الاســتمتاع بأشــعة الشــمس فــي أجــواء خارجيــة جميلــة. ســواء كنــت تفضــل الســباحة أو مجــرد الاســترخاء إلــى 
جــوار الميــاه، فــإن بــرك الســباحة الداخليــة والخارجيــة فــي بحريــن مارينــا رزيدنــس توفــر لهــم بيئــة هادئــة وجاذبــة. وتعــد تلــك 
البــرك مكانــاًً مثاليــاًً لخلــق ذكريــات خالــدة والاســتمتاع بتجربــة مائيــة ممتعــة بفضــل تصميمهــا الحديــث ومياههــا النقيــة.



Bahrain M
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Bahrain Marina Residence offers a wide range of facilities that cater to the diverse needs of its residents. On the amenities 
level, the Multi-Purpose Room serves as a versatile event and banquet venue. This well-equipped space is perfect for 
meetings, parties, training sessions, and command functions. Moreover, Bahrain Marina Residence also provides various 
recreational areas, including a gaming area and a kid’s play area, ensuring entertainment for people of all ages. For those 
interested in fitness classes, the Marina offers an aerobic studio to engage in invigorating workouts.

Activities for Everyone
أنشطة تلائم الكل

يوفر مشروع بحريــــن مارينــــا رزيدنــــس مجموعــــة واســــعة مــــن المرافــــق لتلبيــــة الاحتياجات المتنوعــــة لســــكانها، حيــــث 
يشــــمل طابــــق المرافــــق قاعــــة متعــــددة الاســــتخدامات للمناســــبات والحفــلات. وتم تجهيز هــذه المســــاحة بشكل جيــد 
ومثالــي للاجتماعـــات أو الـــدورات التدريبيـــة. وعـــلاوة علـــى ذلـــك، توفـــر مرافـــق بحريـــن مارينـــا رزيدنـــس العديـــد مـــن وســـائل 
الترفيـــه، بمـــا فــــي ذلــــك منطقــــة للعــــب للأطفــال، وبشــكل يضمــن التســلية والترفيــه لــكل الأطفــال مــن مختلــف الأعمــار. 

وللمهتميــــن باللياقــــة البدنيــــة، تضــم مرافــــق بحريــن مارينــا رزيدينــس اســــتوديو خــــاص لإجــراء التماريــــن الرياضيــة.  
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Residences’ floor plan layouts
المخطط التفصيلي للمساكن





Typical floor plan
مخطط الطابق النموذجي





The Pinnacle of Waterfront Living

Our exquisite waterfront apartments offer a range of options to suit your needs, including spacious studios, one, two, and three-
bedroom apartments that exude sophistication and style. Designed with meticulous attention to detail, these apartments boast 
contemporary interiors, high-end finishes, and breathtaking views of the marina and the azure waters beyond. Whether you’re 
looking for a cozy haven for yourself, or a spacious abode for your family, our Bahrain Marina residences are the epitome of luxury 
living. With world-class amenities, including a marina club, shopping district, and entertainment centers, you’ll find everything you 
need right at your doorstep. 

قمة الحياة على الواجهة البحرية

ــك  ــي ذل ــا فـ ــك، بمـ ــب كل احتياجاتـ ــي تناسـ ــارات التـ ــن الخيـ ــة مـ ــة مجموعـ ــة البحريـ ــى الواجهـ ــة علـ ــة المطلـ ــققنا الرائعـ ــر شـ توفـ
الأستوديوهات الفســـيحة والشـــقق ذات الغرفة الواحدة والغرفتين والثلاث غرف نوم التـــي تنضـــح بالرقـــي والأناقـــة. وتـــم تصميـــم 
تلك الشـــقق مـــع الاهتمـــام الدقيـــق بكل التفاصيـل، وتتميـز بتصاميم داخليـة معاصـرة وتشـطيبات راقيـة ومناظـر خلابـة للمرسـى 
والميـــاه اللازورديـــة من خلفـــها. وســـواء كنـــت تبحـــث عـــن مـلاذ مريـــح لنفســـك أو كنت تتطلع لامتلاك منـــزل واســـع لعائلتـك، فإن 
شـــقق بحريـــن مارينـــا هـــي مثـــال للعيشة الفاخـــرة. ومـــع الطـــراز العالمـــي لوســـائل الراحـــة، بمـــا فـــي ذلـــك النـــادي البحـــري ومنطقـــة 

التســـوق ومراكـــز الترفيـــه، فإنــك ســـتجد كل مـــا تحتاجـــه علــى عتبــة دارك.





Studio Apartment
Apartment 301
Amenities Floor

STUDIO TYPE A
Total area: 64.17sqm



Studio Apartment 
Apartments 303, 305, 307, 309
Amenities Floor

Studio Apartment
Apartments 302, 304, 306, 308, 310
Amenities Floor

STUDIO TYPE B
Total area: 48.82 sqm

STUDIO TYPE C
Total area: 48.82 sqm

Studio Apartm
ents



1 BEDROOM TYPE B
Total area: 79.87 sqm

1 Bed - Apartment  07
Typical Floor (Level 4 to 19)

1 Bed - Apartment 04
Typical Floor (Level 4 to 19)

1 BEDROOM TYPE A
Total area: 94.53 sqm



O
ne-Bedroom

 Apartm
ents

1 BEDROOM TYPE D
Total area: 79.87 sqm

1 Bed - Apartment 09
Typical Floor (Level 4 to 19)

1 Bed - Apartment  08 
Typical Floor (Level 4 to 19)

1 BEDROOM TYPE C
Total area: 91.11 sqm



1 BEDROOM TYPE E
Total area: 91.11 sqm

1 Bed - Apartment  10
Typical Floor (Level 4 to 19)



1 Bed - Apartment 14
Typical Floor (Level 4 to 19)
1 BEDROOM TYPE F
Total area: 94.53 sqm

O
ne-Bedroom

 Apartm
ents



2 Bed - Apartment 01
Typical Floor (Level 4 to 19)
2  BEDROOM TYPE A 
Total area: 165.41 sqm

2 Bed - Apartment 03 
Typical Floor (Level 4 to 19)
2  BEDROOM TYPE C
Total area: 139.88 sqm 



Two-Bedroom
 Apartm

ents

2 Bed - Apartment 05
Typical Floor (Level 4 to 19)

2 Bed - Apartment 06
Typical Floor (Level 4 to 19)

2  BEDROOM TYPE B
Total area: 154.1 sqm

2  BEDROOM TYPE D
Total area: 149.57 sqm





2 Bed - Apartment 11
Typical Floor (Level 4 to 19)

2 Bed - Apartment 12
Typical Floor (Level 4 to 19)

2  BEDROOM TYPE E 
Total area: 154.65 sqm

2  BEDROOM TYPE F 
Total area: 149.57 sqm



Two-Bedroom
 Apartm

ents

2 Bed - Apartment 13
Typical Floor (Level 4 to 19)
2  BEDROOM TYPE G
Total area: 139.7 sqm

2 Bed - Apartment 15
Typical Floor (Level 4 to 19)
2  BEDROOM TYPE H
Total area: 165.24 sqm



3 Bed - Apartment 02
Typical Floor (Level 4 to 19)
3  BEDROOM TYPE A 
Total area: 236.99 sqm 



3 Bed - Apartment 16
Typical Floor (Level 4 to 19)
3  BEDROOM TYPE B
Total area: 236.81 sqm

Three-Bedroom
 Apartm

ents



bahrainmarina.bh




